
Kristdala Samhällsförening 
Protokoll vid styrelsemöte 

 
 

Tid 22 09 19 kl 19.00-20.30 

              

Plats Föreningslokalen Torggatan 3 
 
 
 
 
 
 
 
Närvarande Mats Ström, Carina Freij Nolin, AnnaLena Johansson, Susanne Gustafsson, Roger 

Svensson, Magnus Hultgren, Johan Carlsson, Max Adolfsson och Anneli Frank Thunberg 

 

 

 

 

 

1 Mötets öppnande 
   Mats hälsade välkommen och öppnade mötet 
 
 

2 Val av justerare 
    AnnaLena Johansson valdes att justera protokollet 
 
 

3 Godkännande av föregående mötesprotokoll 
     Föregående protokoll godkändes 
 
 

4 Godkännande av dagordning 
     Dagordningen godkändes 
 
 

5 Projekt och aktuella beslut 
 
      1  Checklista skördefest 
 

• Tält/bord: Uppsättning av tält fredag 7/10 kl 16.00. Ser bra ut med personal. 
 

• Bak/Lotteri: Har fått in en hel del både bakat + lite andra saker. Lotteriet har 9 vinster/450 lotter. 
                   Ser också bra ut. Börjar sälja på lotter på hemsidan t o m 4 okt, även sälja utanför 
                   Coop 1 okt. 
 

• El: Ok 
 

• Konferencier: Gunnar Sköld 



 

• Grill: Kommer att grilla korv, ev hamburgare (ej bestämt) och kokt korv. AnnaLena beställer det  
ätbara på Coop. Dricka beställs från Torebrings. 
 

• Polistillstånd: Har fått tillståndet. Carina skall dock kontrollera några detaljer med 
räddningstjänsten Roger Sandell. 

 

• Uppträdande: Trollkarlen/clownen Mike bokad och klar. 
 

• Utsmyckning: Vi får låna betongpumpor av Åsa Klingstedt till dekoration, dessa är till för- 
säljning efteråt. Vagn hämtas hos Pernilla (Kårehäll). Försöka få tag i lite hö/halm. Vi får 
hjälpas åt att dekorera. 
 
 

      2 Rapport och feedback från genomförda aktiviteter 
 

Kul att så många hjälpte till på Dämmen och var med vid monteringen och uppställningen av      
grillkåtan samt invigningen av denna på kvällen med korvgrillning. 
 

       
      3    Bio på torget 
 
            Ett uppskattat inslag, hade tur med vädret och rätt så många som kom för att titta på filmerna. 
 
 
      4    Skötsel Råsvik 
 
            Har varit lite vandalisering (som polisanmälts) men ändå rätt lugnt. AnnaLena har ej fått någon 
            tid för badplatsmöte ännu. 

 
 
 

 6 Ekonomi och budget  
 

1  Konto:   490 264,62 kr 
2  Fond:   143 657,62 kr (inköpsvärde 103 000 kr)            

                           
3  Utgifter:  Övergång 35.000 kr      
  Intäkter:            Råsvik 5 000 kr. 
            Oskarshamns kommun (gräsklippare m m Dämmen)  40 000 kr 

 
4  Budgeterade      

 utgifter:               Torget 5 000 kr  
 

      5      Kommande intäkter: Deltagaravgift skördefest 8.400 kr 
 
      6   Sponsring klar. 
   
 
   

 7  Dämmen  
 

      1 Redovisning av status 
 

• Carina fixar en soptunna vid grillkåtan 



• Innebandymålet har hittats i bäcken 

• Till nästa år behövs en container till gräsklippare m m på Dämmen. Beslutar att Roger kollar upp 
detta. 
 
 

 
2 Kan vi få fram ny budget för projektet 
  
      Carina gjort en liten sammanställning, hur det gått så här långt. Får titta närmare på det. 
      Försöka räkna lite på discgolfbanan(material teepads m m) 
 
 
3 Beslut om inköp av golv till innebandysargen på Dämmen 

 
Kostnad 56 000 kr/inkl moms. Beslutar att köpa detta. 
 
 

4 Beslut om inköp av stenmjöl till boulebanan ca 6 500 kr/inkl moms 
 

Beslutar att samhällsföreningen står för denna kostnad om PRO gör arbetet själva.  
 

 

 8   Medlemmar 
        

1 Medlemmar vuxna: 368 st 
 

2 Medlemmar barn:   98 st 
 

3 Medlemmar totalt:  466 st 
 

            Tillkommer några nya då Yogan är medlemsgrundande. 
 
 

 9   Övriga frågor 
 

1 Föreningar hemsida 
 

 Vore önskvärt om andra föreningars kontaktuppgifter fanns med på våran hemsida 
 
 

2 Sociala medier/Policy 
 

Vi får vara uppmärksamma på vad som skrivs på sociala medier 
 
 

3 Titta på förslag stadsmagasinet 
 

Mats har fått en förhandstitt på reportaget i stadsmagasinet, ser ok ut. 
 

 
4 Lotsgruppen information från Max Adolfsson 

 
 Max sitter med i en grupp (Lots) tillsammans med trafiksäkerhetsverket och tekniska kontoret.  
 De har tittat på olika ställen i Kristdala där det brister i trafiksäkerhet. 



 

• Utfart från Kantorsgatan till Oskarshamnsvägen 

• Utfart på Venavägen från Kålgårdsgatan 

• Lekande barn på Västerviksvägen 

• Höga hastigheter generellt genom samhället 

• Dålig asfalt vid återvinningscentral och hög kant 
 

Detta är pågående och man försöker hitta lösningar till det bättre. 
 
 
 

5 Trottoarpratare med information om skördefesten 
 

Skriva upp hållpunkter som gäller för skördefesten. Anneli fixar detta. 
 

 
6 Broschyr 

 
Carina besökt en plats som heter Viby. Där har man gjort en liten broschyr ”Vi i Viby”, 
denna kommer ut 1 gång/kvartal. Innehåller vad som är på gång under 3 månader i taget samt 
andra reportage. 
Detta kanske vore något för oss istället för Kristdalabroschyren. Lämnar över 1 ex till AnnSofie 
Carlsson. 
 
 
 

10  Nya möten 
 
       Nästa möte 22 10 24 kl 18.30 i Föreningslokalen Torggatan 

  

   

e11  Mötet avslutas 
 
        Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
 
  Kristdala 2022 06 15 
 
  Vid protokollet      Justerare 
 
 
 
   ……………………………………………………  …….…………………………………. 
  Anneli Frank Thunberg     AnnaLena Johansson 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

 


